

Date: September 23rd, 2020

Circular 14/ AY 2020-2021

Subject: Health situation in the U.A.E. and Grade 6-10 students' return to school

Dear Parents of our Grade 6-10 students,

I trust that you are keeping safe and healthy.

I write to inform you of the announcement made by ADEK that all Grade 6 to Grade 10 students will **not return to school but will continue with Full Distance Learning for the foreseeable future.**

I understand that this will be very disappointing to our Grade 6-10 students and their parents, however, I am sure that you will understand that this decision was taken upon reviewing the health situation in the Emirates of Abu Dhabi.

At Ajyal Al Falah, we share the government's concerns about the health and safety of our students, staff and communities and want to reassure all our parents that we are serious about our students' health and safety, and their teaching and learning.

Please reach out to our leadership team and teachers if you need any support for your children or if you have any concerns about their teaching.

As an extra precautionary measure, please monitor your children for any COVID-19 symptoms and please inform the school of any suspected cases by calling our school nurse Ms. Ja-Ann at 0527382709 or email her at nurse.female@ajyalfalah.sch.ae .

Thank you for your cooperation and support.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



Handwritten signature of Antoinette Brown and a circular stamp of Ajyal American School. The stamp contains the text: "مدرسة أجيار الأمريكية", "PO Box 38222", "Abu Dhabi", "U.A.E.", and "AJYAL AMERICAN SCHOOL".

التاريخ: 23 سبتمبر 2020

تعميم رقم 14 / العام الأكاديمي 2020-2021

الموضوع: الوضع الصحي العام لدولة الإمارات العربية المتحدة والعودة المدرسية لطلاب الصف السادس إلى العاشر

السادة أولياء أمور الطلاب من الصف السادس إلى الصف العاشر،
أنا على ثقة من أنكم محافظون على سلامتكم وصحتكم.
أكتب إليكم لإبلاغكم بالقرار الصادر عن دائرة التعليم والمعرفة بأبوظبي بأن جميع طلاب الصف السادس إلى الصف العاشر سيستمرون في التعلم عن بعد بشكل دائم ولن يعدوا إلى مدرسة في المستقبل إلى حين إصدار إشعار آخر.
أتفهم أن هذا سيكون محبطاً للغاية لطلاب الصفوف من السادس إلى العاشر وأولياء الأمور، ومع ذلك، أنا متأكدة من أنكم تتفهمون أن هذا القرار قد تم اتخاذه بعد مراجعة الوضع الصحي في إمارة أبوظبي.
في أجيال الفلاح، نشارك الحكومة اهتمامها بشأن صحة وسلامة طلابنا وموظفينا ومجتمعنا ونريد طمأنة جميع أولياء الأمور بأننا جادون بشأن تعليمهم وتعلمهم مع الحفاظ على صحتهم وسلامتهم.
يرجى التواصل مع قادة الفريق والمدرسين لدينا في حالة الحاجة إلى أي دعم لأطفالك أو إذا كان لديك أي مخاوف بشأن تعليمهم.
كإجراء وقائي إضافي، يرجى مراقبة أطفالكم بحثاً عن أي أعراض لسكوفيد-19 وإبلاغ المدرسة بأي حالات مشتبه بها عن طريق الاتصال بممرضة المدرسة السيدة جا-آن على الرقم 0527382709 أو مراسلتها عبر البريد الإلكتروني على nurse.female@ajyalfalah.sch.ae
أشكركم على تعاونكم ودعمكم.
تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

